

## FICHE TECHNIQUE

### Sterile Compressed Gauze - Gaze comprimée stérile - 1-Medical

Compact and portable sterile cotton gauze for the emergency situations

The sterile cotton gauze is designed to be compact and portable, easily fitting into any IFA level of performance as larger gauze options, making it an ideal choice for emergency situations.

This gauze has an excellent fluid absorption and stability. This soft, breathable, flexible material is ideal for emergency situations.

#### Technical specifications :

- Size : 4,5 in x 4,1 yds - 114 mm x 3,75 m,
- Weight : 40 g,
- Material : 100% cotton,
- Ply : 6.

**High Quality :** Excellent fluid absorption and stability. Meanwhile, the cotton gauze is soft and comfortable.

**Multiple Use :** The sterile compressed gauze can be used to control hemorrhage in conjunction with other medical supplies. It is also used as a hemostatic dressing or for minor wound bandaging. It's an essential trauma dressing.

**Compact & Portable :** It is a 4.5" x 4.1yd gauze with z-folded compressed pack. The ultra-compact size makes it easy to carry in first aid kits.

**Long Shelf Life :** The sterile gauze is vacuum sealed with durable individual packaging and a long shelf life.

CE medical equipment.

La gaze de coton stérile est conçue pour être compacte et portable, s'intégrant facilement dans une trousse de secours de petite taille, elle offre le même niveau de performance que les options de gaze plus grandes.

Cette gaze présente une excellente absorption des fluides et une stabilité. Ce matériau offre de remarquables performances optimales lors de moments critiques.

#### Spécifications techniques :

- Taille : 4,5 po x 4,1 yds - 114 mm x 3,75 m,
- Poids : 40 g,
- Matériau : 100 % coton,
- Épaisseur : 6 plis.

**Haute Qualité :** Excellente absorption des fluides et stabilité. Pendant ce temps, la gaze est douce et confortable.

**Utilisation Polyvalente :** La gaze compressée stérile peut être utilisée pour contrôler les saignements en conjonction avec d'autres fournitures médicales et également utilisée comme support pour les pansements hémostatiques ou pour les pansements mineurs. Elle est essentielle dans une trousse de premiers secours.

**Compacte et Portable :** Il s'agit d'une gaze de 4,5 po x 4,1 yd pliée en Z. Sa taille ultra-compacte la rend facile à transporter dans une trousse de secours médicale d'urgence.

**Longue Durée de Conservation :** La gaze stérile est scellée sous vide avec un emballage durable et une longue durée de conservation.



